

# 石籬聖若望天主教小學

Shek Lei St. John's Catholic Primary School

## 2023-2024 年度小一入學自行分配學位取錄名單

List of Successful Applicants for Discretionary Places in Primary One Admission 2023-2024

小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.
96045205	96131543	97062057	97165948	96131594	96047682
96045353	96140313	97062219	97165964	96131446	96045060
96048611	96194588	97062316	97165972	97060364	96048735
96048646	96196742	97123765	97166308	96692901	96048638
96048654	96199334	97165719	97416029	96045086	97123773
96048760	96815442	97165735	96692464	96692847	96045051
96091843	96930330	97165808	96196696	96692871	

\*\*\*\*\*

## 2023-2024 年度小一入學自行分配學位備取生名單

List of Applicants on the waiting list for Discretionary Places in Primary One Admission 2023-2024

小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.	小一入學申請編號 POA Application NO.
96045426	97165662	96815582	96652438	97165506

\*以上名單是依左至右先後次序排列的備取生名單

\*如有正取生未能在指定註冊期限內辦理註冊手續，即會根據備取生名單依左至右先後次序，以致電方式聯絡備取生於 **25/11/2022** 到校辦理註冊

\*The list above shows applicants on the waiting list in order of priority from left to right.

\*In case a successful applicant child fails to turn up for registration during the specified period, we will contact the first waitlisted applicant child to come for registration on **25<sup>th</sup> November, 2022**.